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Godišnji izvještaj o radu i akƟvnosƟma za 2024. godinu 
 
 
Početkom nove 2024. godine, u siječnju su se kroz humanitarnu akciju Tjedan Bračkih 
pupoljaka u organizaciji Crvenog križa Brač, TZ Sutivan i Općine Sutivan, prikupljala 
sredstva za rad udruge. Istovremeno, u udruzi su se održavali susreti Mreže podrške 
jedni drugima uz vodstvo volonterke,  soc. radnice Ivane Dalmatin Ujević. 
 
Od početka i ove nove godine Udruga 
kontinuirano nastavlja omogućavati 
individualne terapije djeci školskog uzrasta 
kroz suradnju s pet stručnih suradnica, 
kvalificiranih terapeutkinja. 
 
Krajem ožujka završio je polugodišnji projekt 
"Rastimo zajedno- podrška djeci s 
teškoćama otoka Brača" sufinanciran od 
Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 
EU.  

Ovim projektom osigurano je bilo sufinanciranje usluge 
Venci Vuković, defektologa nužnog za pravilan razvoj 
djece s teškoćama, te daljnja edukacija Dine Šesnić, 
provoditeljice izvanškolskih  aktivnosti, u području Brain 
gyim za djecu s teškoćama u razvoju. Brain gym pokreti 
predstavljaju niz vježbi koje potiču iskustvo učenja cijelim 
mozgom. 
 
 
 

U travnju je startao novi 
polugodišnji projekt - „Da te 
mogu pismom zvati“ - kroz koji 
je Ministarstvo regionalnog 
razvoja i fondove EU 
financiralo honorar za Maria 
Bavčevića, voditelja glazbenih 
radionica. Na radionicama su 
se pupoljčići upoznali s raznim glazbenim instrumentima i otkrili skrivene talente i nove 
hobije. Svirale su se gitare, razne šuškalice, bubnjevi i udaraljke, a neki su bome i 
zapjevali!  
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Predsjednica Udruge bila je 
pozvana sudjelovati na drugoj 
sjednici Koordinacije za 
ljudska prava Splitsko-
dalmatinske županije, gdje je 
naglasila temeljne probleme: 
nedostatak sveobuhvatne rane 

dijagnostike i intervencije, nedostatak stručnog osoblja u odgojno obrazovnim 
institucijama, a posebno socijalne usluge poludnevnog boravaka na razini cijele 
Splitsko-dalmatinske županije. 
 

Organizatori 10. „Đira oko Bola“, Big Blue Sport 
i KJD Bol, su se i ove godine u svibnju prisjetili 
Bračkih pupoljaka, baš kao i organizatori 
manifestacije „I u moja jidra vitar puše“ u kojoj 
su Pupoljčići bili uključeni kao glavni ribolovci i 
moreplovci.  
 

 
 

Ove smo godine ostvarili i novu 
suradnju, i  to  s udrugom studenata 
studija Logopedije Edukacijsko-
rehabilitacijskog fakulteta Sveučilišta 
u Zagrebu! Udruga studenata 
logopedije Logomotiva je kroz svoj 
projekt „Pričajmo slikama“, u kojem 
su članovi Bračkih pupoljaka svojim 
sugestijama doprinijeli oblikovanju 
ploče, postavila ove godine tri 
komunikacijske ploče na našem 
otoku – dvije u Supetru i jednu u 
Nerežišćima.  
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U svibnju su nas posjetili 
učenici berlinske strukovne 
škole  G.A.L.B. Förderung 
GmbH, za obrazovanje za 
zanimanje socijalni asistent i 
socijalni pedagog. Petnaest 
učenika u Hrvatsku je došlo 
u sklopu Erasmus+ projekta 
s partnerom Filozofskim 
fakultetom u Splitu, te su 
izrazili želju upoznati se s 
radom naše Udruge, a mi 
smo ih rado ugostili i 

podijelili s njima iskustva stečena kroz rad s djecom s teškoćama! 
 
U lipnju smo obilježili završetak prve godine 
trogodišnjeg programa „Pruži mi ruku i povedi me 
2“, kroz kojeg Ministarstvo rada, mirovinskoga 
sustava, obitelji i socijalne politike, po pozivu pod 
nazivom „Razvoj i širenje mreže socijalnih usluga 
za razdoblje 2023. do 2025.“ na tri lokacije 
omogućava provođenje organiziranih aktivnosti u 
svrhu razvoja socijalnih vještina djece i bolje 
ravnoteže između obiteljskih obveza obitelji djece s 
teškoćama u razvoju.  
 
 

U općinama Pučišća i Bol i u prostorijama 
udruge Brački pupoljci, djeca s teškoćama 
u razvoju uključena su u izvanškolske i 
izvanvrtićke aktivnosti i korisno provode 
svoje slobodno vrijeme učeći savladavati 
životne vještine i pravila ponašanja koja 
nisu povezana sa školom ili obiteljskim 
domom, nego su primjenjiva u svim 
društvenim situacijama. U srpnju smo 
dobili i pojačanje na radionicama – 
pridružila nam se Irena Caglević, inače, 
ravnateljicu DV Mrvica u Supetru, u kojem 
je integrirano najviše naših članova. 
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U srpnju se udruga mladih Općine Postira 
„Berekin“ kroz huminitarnu akciju prisjetila 
naših Pupoljčića, a u istom smo mjesecu 
zahvaljujući trogodišnjem programu financiranom od strane Nacionalne zaklade za 
razvoj civilnog društva proširili naš administrativni tim – Maja Karačić obavljat će 
poslove administratora i voditelja udruge, čime će Predsjedništvu omogućiti više 
prostora za zagovaračke aktivnosti. 
 
Rujan je obilježilo 12. izdanje humanitarne akcije „I euro jedan djeci je vrijedan“, i 
suradnja s Crvenim križem Brač koji je kroz angažman bračkih ugostitelja prikupljao 
sredstva za rad Bračkih pupoljaka. 
 

  
U rujnu smo se 
ponovno družili i 
s Tomislavom 
Šelendićem i 
njegovom obitelji 
na čarteru Allura! 
 
 
 

 
 
 
U listopadu je predsjednica Udruge 
sudjelovala na panel raspravi u 
sklopu početne konferencije 
projekta „Socijalni plan Splitsko-
dalmatinske županije “gdje je 
istaknula teškoće i izazove u 
ostvarivanju socijalnih usluga u 
dislociranim sredinama u Županiji. 
Uz župana Blaženka Bobana i 
predstavnike Splitsko-dalmatinske 
županije konferenciji su nazočili 
predstavnici Hrvatskog zavoda za 
socijalni rad, ustanova,  udruga i različitih organizacija koje pružaju socijalne usluge, 
te će svi biti uključeni u izradu socijalnog plana. 
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Listopad smo ispratili 
velikom hvale vrijednom 
akcijom "Brodari za 
djecu" koje je započela s 
našim Pupoljcima, a ovu 
godinu se proširila na 
cijelu županiju. Spojila je 
13 privatnih brodara sa 
15 udruga, 2 centra za 
odgoj i obrazovanje, 2 
centra za rehabilitaciju i 
dom za nezbrinutu djecu. 
Preko 400 roditelja i 

njihove djece s teškoćama u razvoju posredstvom našeg bračanina Tomislava 
Šelendića uživalo je u jednodnevnom izletu prekrasnim jahtama. Pupoljci su se na 
izletu do Šolte družili s gospodinom Časlavom, njegovom obitelji i posadi broda "RARA 
AVIS". 
 
Udruga Brački pupoljci ove se godine prvi puta prijavila na natječaj financiran iz EU 
fondova, kao partneri Centru za odgoj i obrazovanje „Juraj Bonači“ na projektu 
Inovativne socijalne usluge – odmor od skrbi (pilot projekt). Projekt je financiran iz 
Europskog socijalnog fonda plus kroz operativni program „Učinkoviti ljudski potencijali 
2021.-2027.“ U slučaju uspješne prijave, ovim projektom će se ponuditi usluga odmora 
od skrbi roditeljima njegovateljima. Prije same odluke o prijavi, održan je sastanak s 
roditeljima-njegovateljima, na kojem su iskazali svoje potrebe i izazove s kojima se 
susreću svakodnevno. 
 

U studenom su se Brački pupoljci 
uključili u Inicijativu udruga  roditelja 
djece s TUR i OSI s područja Splitsko 
dalmatinske županije, te zajedno s 
Udrugama Moje dijete (Solin), Prijatelj 
(Omiš), Srce (Split), Zvono (Split), 
Perle (o.Hvar), Sy Down 21 (Split),  
Osmjeh (o.Šolta), Sunce (Makarska), 
Autizam (Split) i Udrugom Dyxy (Split) 
uputila otvoreno pismo Rektoru 
Sveučilišta u Splitu, Županu Splitsko-
dalmatinske županije, te 

Gradonačelniku Grada Splita u kojem je iskazano nezadovoljstvo i zabrinutost zbog 
činjenice da se ni ove godine nije otvorio dugo najavljivani studij logopedije na 
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splitskom Sveučilištu. Rektor Ljutić istoga je 
dana poslao odgovor u kojem je istaknuo da je 
Sveučilište u Splitu poduzelo sve korake koje 
su bili u mogućnosti poduzeti, no da je s obzirom na manjak kadrova potrebnog 
nastavnog zvanja u Splitu, Sveučilište odlučilo studij otvoriti u suradnji sa zagrebačkim 
Edukacijsko-rehabilitacijskim fakultetom. Proces se oduljio jer ERF nije zadovoljio 
proces reakreditacije te je dobio nalog da ispravi određene propuste, a dok to ne 
napravi, ne može pokretati nove studijske programe. S obzirom da je inicijativa bila 
odlično popraćena u medijima, svi su dionici vrlo brzo dali izjave u kojima su potvrdili 
da je studij u planu, a iz ERF-a su ustvrdili da su sve zapreke za reakreditaciju 
otklonjene, te je zaključak usvojen na Fakultetskom vijeću i poslan Agenciji za znanost 
i visoko obrazovanje na ocjenu. Inicijativa svakako planira nastaviti pratiti ovaj proces. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Udruga roditelja djece s teškoćama u razvoju „Brački pupoljci“ je korisnica 
institucionalne podrške Nacionalne zaklade za razvoj civilnoga društva za stabilizaciju 
i/ili razvoj udruge. 


